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                        ❞ كتاب Birth Control ❝  ⏤ Syed Abul A’la Maududi
ethods can be broadly classified into barrier methods (that prevent sperm cells from reaching the egg), methods that prevent ovulation such as the birth control pill, and methods that allow fertilization of the egg but prevent implantation of the fertilized egg inside the uterus (womb) such as the IUD (intrauterine device). Condoms and diaphragms are examples of barrier birth control methods. Birth control pills are an example of a hormonal birth control method that prevents ovulation. The decision about what kind of birth control option to use is extremely personal, and there is no single choice that is safest or best for all women or couples. A woman should carefully weigh the risks and benefits, along with the effectiveness of each method before choosing a birth control method. A thorough and open discussion with a health care-professional can help in this decision process. Different forms of birth control have different side effects and risk profiles. The choice of birth control method depends on many factors, such as the desire for reversible birth control (preserving future fertility) or permanent birth control methods (surgical sterilization). Some birth control methods, such as barrier methods, may offer some protection against sexuallytransmitted diseases (STDs), while most methods do no



يمكن تصنيف السلالات على نطاق واسع إلى طرق حاجزة (تمنع خلايا الحيوانات المنوية من الوصول إلى البويضة) ، وطرق تمنع الإباضة مثل حبوب منع الحمل ، وطرق تسمح بتخصيب البويضة ولكنها تمنع زرع البويضة المخصبة داخل الرحم (الرحم) ) مثل اللولب (اللولب الرحمي). الواقي الذكري والأغشية هي أمثلة على طرق منع الحمل. حبوب منع الحمل هي مثال على طريقة هرمونية لتحديد النسل تمنع التبويض. يعتبر القرار بشأن نوع خيار تحديد النسل الذي يجب استخدامه شخصيًا للغاية ، ولا يوجد خيار واحد هو الأكثر أمانًا أو الأفضل لجميع النساء أو الأزواج. يجب على المرأة أن تزن بعناية المخاطر والفوائد ، إلى جانب فعالية كل طريقة قبل اختيار طريقة تحديد النسل. يمكن أن تساعد المناقشة الشاملة والمفتوحة مع أخصائي الرعاية الصحية في عملية اتخاذ القرار هذه. الأشكال المختلفة لتحديد النسل لها آثار جانبية مختلفة وملفات تعريف مخاطر. يعتمد اختيار طريقة تحديد النسل على العديد من العوامل ، مثل الرغبة في تحديد النسل القابل للعكس (الحفاظ على الخصوبة في المستقبل) أو طرق تحديد النسل الدائمة (التعقيم الجراحي). قد توفر بعض طرق تحديد النسل ، مثل طرق الحاجز ، بعض الحماية ضد الأمراض المنقولة جنسيًا (STDs) ، في حين أن معظم الطرق لا تفعل ذلك.
Syed Abul A’la Maududi - 

❰ له مجموعة من الإنجازات والمؤلفات أبرزها  ❞ Four Basic Quranic Terms ❝  ❞ Al Hijab Purdah and status of women in Islam ❝  ❞ Fundamentals of Islam ❝  ❞ System of Government under the Holy Prophet ❝  ❞ Meelad unnabee ❝  ❞ Islam a Historical Perspective ❝  ❞ Birth Control ❝  ❱
من كتب اسلامية باللغة الانجليزية كتب إسلامية بلغات أخرى - مكتبة كتب إسلامية.
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  منصّة المكتبة 
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 جميع الحقوق محفوظة لدى دور النشر والمؤلفون والموقع غير مسؤل عن الكتب المضافة بواسطة المستخدمون. 
للتبليغ   عن كتاب محمي بحقوق نشر فضلًا اضغط هنا 
مكتبة تحميل الكتب مجانا

        
  

📘 قراءة  كتاب Birth Control أونلاين






 اقتباسات من كتاب ❞Birth Control❝اقتباسات لـ ❞Syed Abul A’la Maududi❝شارك باقتباسات لهذا الكتاب
نبذة عن الكتاب:
Birth Control
ethods can be broadly classified into barrier methods (that prevent sperm cells from reaching the egg), methods that prevent ovulation such as the birth control pill, and methods that allow fertilization of the egg but prevent implantation of the fertilized egg inside the uterus (womb) such as the IUD (intrauterine device). Condoms and diaphragms are examples of barrier birth control methods. Birth control pills are an example of a hormonal birth control method that prevents ovulation. The decision about what kind of birth control option to use is extremely personal, and there is no single choice that is safest or best for all women or couples. A woman should carefully weigh the risks and benefits, along with the effectiveness of each method before choosing a birth control method. A thorough and open discussion with a health care-professional can help in this decision process. Different forms of birth control have different side effects and risk profiles. The choice of birth control method depends on many factors, such as the desire for reversible birth control (preserving future fertility) or permanent birth control methods (surgical sterilization). Some birth control methods, such as barrier methods, may offer some protection against sexuallytransmitted diseases (STDs), while most methods do no



يمكن تصنيف السلالات على نطاق واسع إلى طرق حاجزة (تمنع خلايا الحيوانات المنوية من الوصول إلى البويضة) ، وطرق تمنع الإباضة مثل حبوب منع الحمل ، وطرق تسمح بتخصيب البويضة ولكنها تمنع زرع البويضة المخصبة داخل الرحم (الرحم) ) مثل اللولب (اللولب الرحمي). الواقي الذكري والأغشية هي أمثلة على طرق منع الحمل. حبوب منع الحمل هي مثال على طريقة هرمونية لتحديد النسل تمنع التبويض. يعتبر القرار بشأن نوع خيار تحديد النسل الذي يجب استخدامه شخصيًا للغاية ، ولا يوجد خيار واحد هو الأكثر أمانًا أو الأفضل لجميع النساء أو الأزواج. يجب على المرأة أن تزن بعناية المخاطر والفوائد ، إلى جانب فعالية كل طريقة قبل اختيار طريقة تحديد النسل. يمكن أن تساعد المناقشة الشاملة والمفتوحة مع أخصائي الرعاية الصحية في عملية اتخاذ القرار هذه. الأشكال المختلفة لتحديد النسل لها آثار جانبية مختلفة وملفات تعريف مخاطر. يعتمد اختيار طريقة تحديد النسل على العديد من العوامل ، مثل الرغبة في تحديد النسل القابل للعكس (الحفاظ على الخصوبة في المستقبل) أو طرق تحديد النسل الدائمة (التعقيم الجراحي). قد توفر بعض طرق تحديد النسل ، مثل طرق الحاجز ، بعض الحماية ضد الأمراض المنقولة جنسيًا (STDs) ، في حين أن معظم الطرق لا تفعل ذلك.   .      المزيد..


تعليقات القرّاء:








ethods can be broadly classified into barrier methods (that prevent sperm cells from reaching the egg), methods that prevent ovulation such as the birth control pill, and methods that allow fertilization of the egg but prevent implantation of the fertilized egg inside the uterus (womb) such as the IUD (intrauterine device).

Condoms and diaphragms are examples of barrier birth control methods.

Birth control pills are an example of a hormonal birth control method that prevents ovulation.

The decision about what kind of birth control option to use is extremely personal, and there is no single choice that is safest or best for all women or couples.

A woman should carefully weigh the risks and benefits, along with the effectiveness of each method before choosing a birth control method. A thorough and open discussion with a health care-professional can help in this decision process.

Different forms of birth control have different side effects and risk profiles.

The choice of birth control method depends on many factors, such as the desire for reversible birth control (preserving future fertility) or permanent birth control methods (surgical sterilization). Some birth control methods, such as barrier methods, may offer some protection against sexuallytransmitted diseases (STDs), while most methods do no




حجم الكتاب عند التحميل : 5.6 ميجا بايت .
نوع الكتاب : pdf.
عداد القراءة: 

اذا اعجبك الكتاب فضلاً اضغط على أعجبني 
  و يمكنك تحميله من هنا:




      شكرًا لمساهمتكم
    شكراً لمساهمتكم معنا في الإرتقاء بمستوى المكتبة ، يمكنكم االتبليغ عن اخطاء او سوء اختيار للكتب وتصنيفها ومحتواها ، أو كتاب يُمنع نشره ، او محمي بحقوق طبع ونشر  ، فضلاً قم بالتبليغ عن الكتاب المُخالف:
 تبليغ عن الكتاب أو محتواه ⛔️
  


      قبل تحميل الكتاب .. 
يجب ان يتوفر لديكم برنامج تشغيل وقراءة ملفات pdf
يمكن تحميلة من هنا 'http://get.adobe.com/reader/'
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